
 
INNEBANDY

 

 

Sektionsmöte 
Mötesanteckningar 

 
                                     2020-01-19 
                                    19.00-21.00 
                                  Hammarhallen 

 
Närvarande: Stina, Jesper,  Peter, Katarina H, Katarina E 
 

Ärende Notering Ansvar 
Föregående 
protokoll 
 

Vi gick igenom det och godkände det. Vi har kvar några 
punkter att jobba vidare med. 

Peter och 
Katarina E 
 

Uppföljning 
med herrar utv.  

I torsdags hade vi uppföljning med ledarna i herrar utv. Vi 
diskuterar om vad som sades då. 
Vi har fått en fråga om P06 kan få fara på en egen cup igen. 
Men vi anser inte att det är lagbyggande för herrar utv.  Det 
känns inte bra att separera spelare inför nästa säsong, och det 
höll tränarna i herrar utv med om. 

 

Verksamhets 
berättelse 

Vi börjar att skriva den. Stina 

Kurs för oss i 
sektionen i 
tisdags 

I tisdags 14/1 gick vi en kurs, Organisationsledarutbildning 
med innebandyförbundet. Kursen var mycket bra och gav oss 
tankar att jobba vidare med. Vi skulle vilja få ihop grupper 
som jobbar med olika delar av våra arbetsuppgifter. 
Uppstart/mixcup (Katarina E) 
Ungdomsråd (Katarina H) 
Hallgrupp (Peter och Jesper) 
Innebandygala 
Utbildningsgrupp tex målvaktsträningar, ledarutbildningar, 
locker room talk (Stina) 

 
 
 
 
 
 
 
 

Locker Room 
Talk 

Det har nu börjat  i herr utv och P07, positiv respons från 
lagen 

 

Kurs i att bli 
schysstare på 
sociala medier 

F05/06 och F07/08 kommer att delta.  
8/2 kl. 11.00- 12.30, ska de gå kursen 
 
 

Jesper 
 

Målvaktsträning 
för de äldre  
 
och de yngre 
 
 

Målvaktsträning för de äldre, 22/1, 5/2 och 11/3, alltså 
onsdagar kl. 17.30-19.00 i Liljahallen 
 
Vi försöker att få Nanna att hålla i målvaktsträning för de 
yngre och föreslår dessa datum; 12/2 och 18/3 
Vi återkommer om exakta datum så fort vi vet. 
 

 
 
 
 
Katarina E 



Belastnings- 
registret 

Det saknas fortfarande från några stycken, men Mats har ringt 
dem 
 
 

 

Cup för 12:or 
 
 

Vi ser om F05/06 kan ha cup för F12 lördag 28/3 
Vi vill att herrarna och herrar utv har cup för P12 söndag 29/3 
Vi behöver fixa en arbetsgrupp från herrlaget och från herrar 
utv som jobbar med detta. 
Sektionen beslutar om vilken anmälningsavgift de får ta för 
cuperna, återkoppling ger direkt till F05/06, herrarna och herr 
utv. 
 
 

 

Ekonomi Vi ligger bra till. Hela föreningen har gjort ett plus i 
årsbokslutet. 

 

Bingo 2020 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Vilka datum har vi fått? Vi fördelar tiderna utifrån den 
tidigare planen. 
31/1 F07/08 
14/2 P07 
28/2  Herrarna 
Storbingo  
26/7 Herrar utv 
16/8 F05/06 
 
Sedan har vi 2 bingon i november och 1 i dec. Men de fördelar 
vi i höst. 
 
 

 
 
 

Ansöka till 
Länsförsäkringa
r 

Vi ansöker om pengar för material 
Vi kan ansöka om sponsring, till idrottsföreningar. 
Senast den 26/1. Vi skriver ihop en ansökan och söker pengar. 

 
 
Katarina H 

Innebandygalan Arbetsgrupp  
Idéer 
Diplom till de yngre 
Priser till herr utv och herrlaget 
Några lag får baka 2 långpannekakor medans några lag får 
baka bara 1 långpanna. De som bakar enbart en 
långpannekaka får mer jobb under kvällen. 

 

Nästa möte 
200209 
 

Föräldrarepresentanter och spelarråd kallas till det 
Vi kommer framförallt jobba med innebandygalan då 

 

Övriga frågor Några av oss i sektionen och några ledare gick en kurs den 5/1 
i movement preparation, Physical litteracy. 
Det kommer att komma 2 nya tillfällen, troligen i mars månad, 
en måndagskväll och en tisdagskväll. Vi vill att alla ledare går 
denna kurs. 

 



 


